
 

 

VRAGEN AAN HET COLLEGE INZAKE DE VOORTGANG EN COMMUNICATIE 
RONDOM UITVOERING MOTIE 23-89 
BUURTSPORTZAAL VILLA VROLIK  
 
19 december 2023 

Geacht college, 

Bij de Voorjaarsnota 2023 verzocht uw raad de optie van een multifunctionele 
(buurt)sporthal aan het eind van de Minckelersstraat te onderzoeken, geschikt voor het 
wettelijk verplichte bewegingsonderwijs t.b.v. Villa Vrolik en voor medegebruik door HSV 
Wasmeer en dit deel van Oost. Wij verzochten u de resultaten van het onderzoek aan de 
raad voor te leggen, inclusief financiële implicaties en bij positief besluit van de raad z.s.m. 
de bestemmingsplanwijziging in gang te zetten zodat na de sloop van de noodlokalen aan de 
Minckelersstraat direct met de bouw begonnen kan worden. De betreffende motie M23-89 
werd op 21 juni 2023 met algemene stemmen aangenomen. Sindsdien bleef het stil, totdat 
een artikel op de nieuwswebsite van NH Gooi meldde: 

‘Het heeft er alle schijn van dat er een buurtsporthal kan komen in Hilversum-Oost. Er blijkt 
zelfs dat er al een locatie op het oog is waar deze voorziening voor de basisschool, 
omwonenden, de kinderopvang en de voetbalclub kan komen, zegt de gemeente.’ Naar 
aanleiding van mondelinge vragen bevestigde de wethouder dat het hier inderdaad ging om 
de locatie aan de Minckelersstraat. Verderop in het artikel: ‘"Voor de gymzaal in Oost is er 
op basis van onderzoek en integrale afstemming een locatie en omvang van de gymzaal 
bepaald", aldus de gemeente.’  

Snel daarna kwamen er signalen dat het inderdaad niet om een multifunctionele 
(buurt)sporthal zou gaan maar om een ‘gymzaal’, waar anderen eventueel ook gebruik van 
zouden kunnen maken. Een optie die in elk geval door HSV Wasmeer als onrealistisch van de 
hand wordt gewezen. STIP is al evenmin blij met deze conclusie, waarbij het bestuur geacht 
wordt als bouwmeester en beheerder op te treden. Ondertussen weet de raad formeel nog 
van niets. 

Daarom verzoek ik het college om de raad en betrokkenen duidelijkheid te verschaffen 
middels tijdens de raadsvergadering van 20 december 2023 te beantwoorden volgende 
vragen: 

1. Klopt het dat een bureau is gevraagd drie opties te onderzoeken en van een prijskaartje 
te voorzien, waarvan optie A een gymzaal, optie B een grotere zaal (geschikt voor 
handbal) en optie C een volwaardige sporthal. Kunt u ons informeren over de opdracht 
aan dat bureau?  

2. Is de informatie juist dat de meest bescheiden optie A, een ‘gymzaal’, aan betrokken 
partijen (schoolbestuur en HSV Wasmeer) én NH Gooi, reeds is gepresenteerd als 
eindconclusie?  



 

 

3. Klopt het dat u Wasmeer heeft voorgehouden dat deze voor de vereniging – en andere 
gebruikers dan Villa Vrolik – geschikt zou zijn, met het schoolbestuur als bouwmeester 
en beheerder? Hoe ziet u deze nieuwe rol voor een schoolbestuur, hoe past dit in zijn 
doelstelling en met welke daarbij behorende verantwoordelijkheden? Is e.e.a. afgestemd 
met het bestuur?  

4. Deelt u onze visie dat sport en beweging cruciaal zijn voor de ontwikkeling van kinderen 
en jongeren, en dat een sterk groeiende en zeer gemengde wijk als Oost een (extra) 
sporthal op loopafstand geen overbodige luxe is? 

5. Sinds wanneer is het in vraag 1 genoemde onderzoeksrapport in uw bezit en waarom 
heeft u dit niet met de raad gedeeld, in lijn met motie M23-89? 

6. Bent u bereid de raad alsnog de uitkomst van het onderzoek voor te leggen en uitvoering 
te geven aan de met algemene stemmen aangenomen motie M23-89? Zo ja, op welke 
termijn kunnen wij de uitkomst daarvan verwachten? 

 

PvdA   D66   SP 
Joop Lahaise  Jarno Deen  Paul Vonk 
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